



ÉLODIE TAHTANE, AFC

Cinematographer

Filmography

- 2. Biography
- 3. Biographie
- 4. Features & Short Films
- 5. Commercials/ Music Videos

AGENT Véronique Lhebrard
FICTIONS/TELEVISION
vlhebrard@agenceapicorp.com
agenceapicorp.com
+33 1 42 50 21 65

AGENT Vinh Nguyen Quang
COMMERCIALS/MUSIC VIDEOS
vinh@agenceapicorp.com
agenceapicorp.com
+33 1 42 50 21 65

BIOGRAPHY

After studying at the Toulouse Film School (ENSAV), Élodie began her career as an assistant for 13 years, working on a wide variety of projects such as commercials, music videos, documentaries and feature films.

She began her career as director of photography in 2013, primarily in advertising, with directors such as Nabil, Cass-Bird, Pierre Debuscherre, Barnaby Roper, Jean-Baptiste Mondino and for prestigious brands such as Hennessy, Vogue, Niken Vuitton, Dior, Chanel, Gucci, Hermès, or even recently on a very noticeable film by Cédric Klapisch for Cartier.

Élodie also collaborates with artists such as the duo 99 Souls for This Girl is Mine (directed by Simon Bouisson and Ludovic Zuili) or even Kanye West and Travis Scott for Piss on your grave, directed by Nabil.

Cédric Klapisch's film Deux Moi, released in 2019, is her first feature film. Despite the fact most of her work is shot in the studio, Élodie's meticulous work has kept all of the realism that sets the director apart.

Elodie Tahtane also signed the cinematography of the film Winter in Sokcho, directed by Franco-Japanese filmmaker Koya Kamura, which was shot in South Korea.

BIOGRAPHIE

Après des études à l'école de cinéma de Toulouse (EN-SAV), Élodie Tahtane entame une carrière d'assistante pendant une dizaine d'années, travaillant sur une grande diversité de projets: publicités, vidéoclips, documentaires et longs métrages.

En 2013 elle débute sa carrière de directrice de la photographie, principalement en publicité tout d'abord, avec des réalisateurs tels que Nabil, CassBird, Pierre Debuscherre, Barnaby Roper, Jean-Baptiste Mondino pour des marques prestigieuses : Hennessy, Vogue, Niken Vuitton, Dior, Chanel, Gucci, Hermès, ou encore récemment sur un film très remarqué de Cédric Klapisch pour Cartier.

Élodie Tahtane collabore également avec des artistes tels que Kanye West et Travis Scott pour le clip *Piss on your grave*, réalisé par Nabil.

Le film *Deux Moi* de Cédric Klapisch, sorti en 2019, est son premier long métrage. Le travail minutieux d'Élodie a permis de conserver tout le réalisme qui fait la signature du réalisateur, et ce bien que le tournage ait été tourné en grande partie en studio.

Élodie Tahtane a également signé la photographie du film du réalisateur franco-japonais Koya Kamura, *Hiver à Sokcho*, tourné en Corée du Sud.

FEATURES/ SHORT FILMS

HIVER À SOKCHO

Directed by Koya Kamura

(2023) Offshore & Keystone

Roschdy Zem

DEUX MOI

Directed by Cédric Klapisch

(2019) Ce Qui Me Meut

Anna Girardot - François Civil - François Berléans - Camille Cottin

ARTEM SILENDI (SHORT)

Directed by Franck Ychou

Triade Films

Catherine Hosmalin, Barbara Bolotner, Emmanuelle Bougerole et

Pénélope Rose-Lévêque

FREE FLOW (SHORT)

Directed by Sâm Mirhosseini

Triade Films

Sâm Mirhosseini, Swann Arlaud et Attila Mirhosseini



COMMER- CIALS/ MUSIC VIDEOS

Elodie Tahtane has worked on many commercials and Music Videos with directors like Studio L'Etiquette, Yumna Al Arashi, Thurstan Redding, Nicolas Menu, Rebecca Zlotowski, Arnaud Bresson, Mara Lazaridou, Nicolas Kantor, Charlotte Wales, Nadia Marquard Otzen, Nabil, Théo de Gueltzl, Marvin Leuvrey, Luis Alberto Rodriguez, Karim Sadli, Cédric Klapisch, Lisa Paclet, Cass Bird, Annemarieke Van Drimmelen, Valentin Guiod, Julien Vallon, Raphaël Stahe- lin, (LA) Horde, Brianna Capozzi, Thibault Della Gaspera, Maryline Jost Kiehl, Monica Ainley, Shelby Duncan, Maxime Govare, Philippe Jarri- geon, Thomas Cristiani, Camille Salvan, Eloïse Lang, Sofia & Mauro, Anthony Seklaoui, Rémi Lamandé, Léa Simon, Romain Chassaing, Colin Solal Cardo, Pascal Teixeira and many more.

And for brands like Louboutin, Alpine, Gucci, Jean-Paul Gaultier, Chanel, Dior, Chopard, Guerlain, Cartier, Vogue, Dim, Swarovski, Sytem for Equipement, Sandro, Bonasia & Narcisi, Nespresso, Tiffany, Louis Vuitton, Air France, L'Oreal, Avène, Garnier, D&G, Ganni, ect.

With productions as Iconoclast, Division, Partner Films, Terry Jin, Frenzy, Slowdance, La Blogothèque, Tender Night, HVH, New Light Films, Slang Films, Solab, Phantasm, ect.

And he has worked with artists such as Naïve New Beaters, Alicia Keys, Travis Scott, Kanye West, Royal Blood, ect.